
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.44.2015.KS/48 

 

Protokół Nr 50/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 10 września 2015 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1110, zakończenie o godz. 1220 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

Wicestarosta Mariusz Sołtys oraz Członkowie Zarządu:, Alfred Rzegocki, Andrzej Gargaś oraz 

Marek Tyza. 

 

Osoby z głosem doradczym: 

Sekretarz Powiatu Helena Krasoń, Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa, Przewodniczący 

Rady Powiatu Ryszard Andres oraz Tomasz Wosk Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, 

Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi; 

 

 

Zaproszone Osoby:  

Tomasz Brymora – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

Marta Nakielny – Inspektor ds. Inwestycji i Zamówień publicznych  

Bożena Karlik – Naczelnik Wydziału Edukacji; 

Cezary Drzymała – Kierownik Referatu Leśnictwa i Ochrony Przyrody 

 

Porządek obrad: 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wniosek Dyrektora PCPR w Stalowej Woli w sprawie wyrażenia zgody na zakup wyposażenia 

Warsztatu Terapii Zajęciowej przy MOPS. 

4. Wniosek Dyrektora PCPR o współfinansowanie ze środków Powiatu Stalowowolskiego 

kosztów rehabilitacji Pana Tomasza Kępy. 

5. Uchwała Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej, 
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oznaczonej, jako działki o nr ew. 382 i 383/1 obr. 2 Rozwadów, stanowiącej własność Powiatu 

Stalowowolskiego.  

6. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wynajem małej sali gimnastycznej 

w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli.  

7. Uchwała Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na wynajem małej sali gimnastycznej w Zespole 

Szkół Społecznych im. Armii Krajowej w Stalowej Woli.  

8. Uchwała Zarządu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla Pana Michała Kocika 

prowadzącego działalność gospodarczą pod nazwą: Firma Handlowo Usługowa „BIODATA” 

Michał Kocik, Woźniczna 4, 33-171 Pleśna. 

9.  Uchwała Zarządu w sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych 

z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest.  

10. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki 

w Stalowej Woli w sprawie przydzielenia ponadwymiarowych godzin dla wicedyrektora Pani 

Lucyny Dul w roku szkolnym 2015/2016.   

11. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki 

w Stalowej Woli o sfinansowanie kosztów transportu uczniów ZSP Nr 2 na Finał Krajowej Ligi 

Lekkoatletycznej Szkół Ponadgimnazjalnych.  

12. Uchwała Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w  sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego. 

13. Uchwała Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2015 rok. 

14. Uchwała Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 

2015-2023. 

15. Uchwała Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie pokrycia ujemnego wyniku finansowego Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2014 rok. 

16. Uchwała Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie pokrycia ujemnego wyniku finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli za 

2014 rok.  

17. Uchwała Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie udzielenia poręczenia dla Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej 

w  Stalowej Woli Spółka Akcyjna stanowiącego zabezpieczenie dla spłaty kredytu.  

18. Uchwała Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2015 rok. 
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19. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 03 września 2015 roku.  

20. Wolne wnioski. 

21. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1 Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Wicestarosta Mariusz Sołtys otworzył 50 posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na 

podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub 

pytania do porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. Za 

przyjęciem porządku obrad głosowało 4 Członków Zarządu, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. 3. Wniosek Dyrektora PCPR w Stalowej Woli w sprawie wyrażenia zgody na zakup 

wyposażenia Warsztatu Terapii Zajęciowej przy MOPS. 

  

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Tomasz Brymora przedstawił 

wniosek w sprawie wyrażenia zgody na zakup wyposażenia Warsztatu Terapii 

Zajęciowej przy MOPS w Stalowej Woli za łączną kwotę 1000 zł. Pieniądze przeznaczone 

miałyby zostać na zakup dwóch lutownic Weller 80W oraz drukarki. Wicestarosta 

Mariusz Sołtys zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania do 

wniosku. Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. Za 

przychyleniem się do wniosku głosowało 4 Członków Zarządu, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było.  

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora PCPR w sprawie wyrażenia 

zgody ma zakup na zakup wyposażenia Warsztatu Terapii Zajęciowej przy MOPS 

w Stalowej Woli za łączną kwotę 1000 zł. 

 

Ad. 4. Wniosek Dyrektora PCPR o współfinansowanie ze środków Powiatu 

Stalowowolskiego kosztów rehabilitacji Pana Tomasza Kępy. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Tomasz Brymora zwrócił się 

z wnioskiem do Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody na współfinansowanie kosztów 
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rehabilitacji Pana Tomasza Kępy ze środków Powiatu Stalowowolskiego. Kwota 

dofinansowania od dnia 16 września 2015 roku do końca roku wyniosłaby 514,50 zł. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub 

pytania do wniosku. Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. Za 

przychyleniem się do wniosku głosowało 4 Członków Zarządu, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było.  

 

Pozytywnie rozpatrzono wniosek Dyrektora PCPR o współfinansowanie ze środków 

Powiatu Stalowowolskiego kosztów rehabilitacji Pana Tomasza Kępy w kwocie 514,50 zł. 

 

Ad. 5. Uchwała Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieruchomości zabudowanej, oznaczonej, jako działki o nr ew. 382 i 383/1 

obr. 2 Rozwadów, stanowiącej własność Powiatu Stalowowolskiego.  

 

Inspektor ds. Inwestycji i Zamówień Publicznych Marta Nakielny omówiła Uchwałę 

Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości 

zabudowanej, oznaczonej, jako działki o nr ew. 382 i 383/1 obr. 2 Rozwadów, 

stanowiącej własność Powiatu Stalowowolskiego. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, 

czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania do uchwały. Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 

4 Członków Zarządu, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 50/240/2015 w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargu nieruchomości zabudowanej, oznaczonej, jako działki o nr ew. 382 i 383/1 

obr. 2 Rozwadów, stanowiącej własność Powiatu Stalowowolskiego. 

 

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wynajem małej sali 

gimnastycznej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli.  

  

Inspektor ds. Inwestycji i Zamówień Publicznych Marta Nakielny omówiła Uchwałę 

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem małej sali gimnastycznej w budynku Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli przy ul. Staszica 5 w Stalowej Woli dla Firmy 

Handlowo – Usługowej Janusz Sobótka w celu przeprowadzenia zajęć rekreacyjnych 
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w okresie od 11.09.2015 do 30.06.2016 r., w wysokości 180 zł miesięcznie. Wicestarosta 

Mariusz Sołtys zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania do 

uchwały. Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. Za przyjęciem 

uchwały głosowało 4 Członków Zarządu, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

było.  

 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 50/241/2015 w sprawie wyrażenia zgody na wynajem 

małej sali gimnastycznej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli, w wysokości 

180,00 zł miesięcznie.  

 

Ad. 7. Uchwała Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na wynajem małej sali 

gimnastycznej w Zespole Szkół Społecznych im. Armii Krajowej w Stalowej Woli.  

 

Inspektor ds. Inwestycji i Zamówień Publicznych Marta Nakielny omówiła uchwałę 

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem małej sali gimnastycznej w budynku Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli przy ul. Staszica 5 w Stalowej Woli dla 

Zespołu Szkół Społecznych im. Armii Krajowej w Stalowej Woli, w celu przeprowadzenia 

zajęć z wychowania fizycznego w okresie od 01.10.2015 r. do 30.04.2016 r. w wysokości 

540,00 zł miesięcznie. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy Członkowie Zarządu 

mają jakieś uwagi lub pytania do uchwały. Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta 

zarządził głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 4 Członków Zarządu, głosów 

przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 50/242/2015 w sprawie wyrażenia zgody na 

wynajem małej sali gimnastycznej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w  Stalowej Woli 

dla Zespołu Szkół Społecznych im. Armii Krajowej w Stalowej Woli, w wysokości 540,00 zł 

miesięcznie. 

  

Ad. 8. Uchwała Zarządu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla Pana Michała 

Kocika prowadzącego działalność gospodarczą pod nazwą: Firma Handlowo 

Usługowa „BIODATA” Michał Kocik, Woźniczna 4, 33-171 Pleśna. 

 

Kierownik Referatu Leśnictwa i Ochrony Przyrody Cezary Drzymała omówił Uchwałę 

w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla Pana Michała Kocika do występowania 

w imieniu Powiatu Stalowowolskiego – Zarządu Powiatu we wszystkich działaniach 

związanych z uzyskaniem opinii i uzgodnień niezbędnych do przeprowadzenia 



6 
 

strategicznej oceny oddziaływania na środowisko dla projektu uproszczonych planów 

urządzenia lasu lub inwentaryzacji stanu lasu dla gruntów oznaczonych w ewidencji 

gruntów, jako lasy, niestanowiących własności Skarbu Państwa, stanowiących 

własność osób fizycznych i wspólnot gruntowych z terenu gminy Bojanów tj., 

Maziarnia, Przyszów, Stany. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy Członkowie 

Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania do uchwały. Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Wicestarosta zarządził głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 4 Członków 

Zarządu, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 50/243/2015 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

dla Pana Michała Kocika prowadzącego działalność gospodarczą pod nazwą: Firma 

Handlowo Usługowa „BIODATA” Michał Kocik, Woźniczna 4, 33-171 Pleśna. 

  

Ad. 9. Uchwała Zarządu w sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem 

elementów zawierających azbest.  

 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub 

pytania do uchwały. Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 4 Członków Zarządu, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było.  

 

Zarząd podjął Uchwałę Nr 50/244/2015 w sprawie przyznania pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji 

związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających 

azbest. 

 

Ad. 10. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Tadeusza 

Kościuszki w Stalowej Woli w sprawie przydzielenia ponadwymiarowych godzin 

dla wicedyrektora Pani Lucyny Dul w roku szkolnym 2015/2016.   

 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik przedstawiła wniosek w sprawie 

wyrażenia zgody na przydzielenie jednej godziny ponadwymiarowej dla wicedyrektora 

Pani Lucyny Dul w roku szkolnym 2015/2016. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, 

czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania do wniosku. Uwag i pytań nie 



7 
 

zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. Za przyjęciem wniosku głosowało 

3 Członków Zarządu, 1 głos wstrzymujący, głosów sprzeciw nie było. 

 

Pozytywnie rozpatrzono wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 

im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli i przyznano 1 godzinę ponadwymiarową dla 

Pani wicedyrektor Lucyny Dul w roku szkolnym 2015/2016.   

 

Ad. 11. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Tadeusza 

Kościuszki w Stalowej Woli o sfinansowanie kosztów transportu uczniów ZSP 

Nr 2 na Finał Krajowej Ligi Lekkoatletycznej Szkół Ponadgimnazjalnych. 

  

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi Tomasz Wosk omówił wniosek Dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli, o sfinansowanie 

kosztów transportu uczniów ZSP Nr 2 na Finał Krajowej Ligi Lekkoatletycznej Szkół 

Ponadgimnazjalnych w kwocie 1000, 00 zł. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

zaproponowała, aby sfinansować to przedsięwzięcie z rezerwy sportowej. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub 

pytania do wniosku. Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. Za 

przyjęciem wniosku głosowało 4 Członków Zarządu, głosów przeciw 

i wstrzymujących nie było.  

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli o sfinansowanie 

kosztów transportu uczniów ZSP Nr 2 na Finał Krajowej Ligi Lekkoatletycznej Szkół 

Ponadgimnazjalnych w kwocie 1000, 00 zł. 

  

Ad. 12. Uchwała Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w  sprawie udzielania pomocy finansowej dla innych 

jednostek samorządu terytorialnego. 

 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła uchwałę. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania do uchwały. Uwag 

i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 4 Członków Zarządu, głosów przeciw i wstrzymujących nie było. 
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 Podjęto Uchwałę Nr 50/245/2015 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w  sprawie udzielania pomocy finansowej dla innych jednostek 

samorządu terytorialnego. 

 

Ad. 13. Uchwała Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 

2015 rok. 

  

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła Uchwałę w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Stalowowolskiego na 2015 rok. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy 

Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania do uchwały. Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 

4 Członków Zarządu, głosów przeciw i wstrzymujących nie było. 

  

 Podjęto Uchwałę Nr 50/246/2015 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w  sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2015 rok. 

 

Ad. 14. Uchwała Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Stalowowolskiego na lata 2015-2023. 

  

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła Uchwałę Zarządu w sprawie przyjęcia 

projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2015-2023. Wicestarosta 

Mariusz Sołtys zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania do 

uchwały. Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 4 Członków Zarządu, głosów przeciw 

i wstrzymujących nie było. 

  

 Podjęto Uchwałę Nr 50/247/2015 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Stalowowolskiego na lata 2015-2023. 
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Ad. 15. Uchwała Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie pokrycia ujemnego wyniku finansowego Zakładu 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2014 rok. 

  

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła Uchwałę w sprawie przyjęcia projektu 

uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie pokrycia ujemnego wyniku 

finansowego Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2014 rok w wysokości 12 521,23 zł. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub 

pytania do Uchwały. Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. 

Za przyjęciem Uchwały głosowało 4 Członków Zarządu, głosów przeciw 

i wstrzymujących nie było. 

 

 Podjęto Uchwałę Nr 50/248/2015 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie pokrycia ujemnego wyniku finansowego Zakładu 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w  Stalowej Woli za 2014 rok. 

 

Ad. 16.   Uchwała Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie pokrycia ujemnego wyniku finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego 

Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2014 rok.  

   

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła Uchwałę w sprawie przyjęcia projektu 

uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie pokrycia ujemnego wyniku 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2014 rok w wysokości 

573 282,82 zł. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy Członkowie Zarządu mają 

jakieś uwagi lub pytania do Uchwały. Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził 

głosowanie. Za przyjęciem Uchwały głosowało 4 Członków Zarządu, głosów przeciw 

i wstrzymujących nie było. 

  

Podjęto Uchwałę Nr 50/249/2015 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie pokrycia ujemnego wyniku finansowego Samodzielnego 



10 
 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2014 rok.  

 

Ad. 17. Uchwała Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie udzielenia poręczenia dla Przedsiębiorstwa 

Komunikacji Samochodowej w  Stalowej Woli Spółka Akcyjna stanowiącego 

zabezpieczenie dla spłaty kredytu.  

   

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła Uchwałę w sprawie przyjęcia projektu 

uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia poręczenia dla 

Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli Spółka Akcyjna 

stanowiącego zabezpieczenie dla spłaty kredytu. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, 

czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania do Uchwały. Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. Za przyjęciem Uchwały głosowało 

4 Członków Zarządu, głosów przeciw i wstrzymujących nie było. 

  

Podjęto Uchwałę Nr 50/250/2015 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie udzielenia poręczenia dla Przedsiębiorstwa Komunikacji 

Samochodowej w  Stalowej Woli Spółka Akcyjna stanowiącego zabezpieczenie dla spłaty 

kredytu. 

 

Ad. 18. Uchwała Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 

2015  rok. 

 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła Uchwałę w sprawie zmian w budżecie 

powiatu stalowowolskiego na 2015  rok. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy 

Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania do Uchwały. Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. Za przyjęciem Uchwały głosowało 

4 Członków Zarządu, głosów przeciw i wstrzymujących nie było. 

 

Podjęto Uchwałę Nr 51/250/2015 w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego 

na 2015  rok. 

 

Ad. 12. Wolne wnioski. 

Brak. 
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Ad. 13 Zamkniecie posiedzenia. 

 Wicestarosta Mariusz Sołtys zamknął 50 posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin  

 

 

 Mariusz Sołtys 

 Wicestarosta Stalowowolski 

 (podpisano bezpiecznym podpisem elektronicznym) 

 


